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Το Άγιο Όρος δε θα φύγει ποτέ από την καρδιά μου. Εμείς οι Αγιορείτες, που 
μείναμε πολύ καιρό στο όμορφο Περιβόλι της Παναγίας, όταν φεύγουμε έξω, αργά 
ή γρήγορα γινόμαστε νοσταλγικοί και ποθούμε να γυρίσουμε πάλι πίσω, για να 
αφήσουμε τα κόκαλα μας εκεί.

 

Γέροντας Γαβριήλ, Ηγούμενος Ιεράς Μονής Λέπαβινα 
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